

**平安卡 / 銀卡 / 密閉空間課程以及
其他安全督導、技巧、管理相關課程
惡劣天氣上課及考試安排**

颱風或暴雨警告訊號	上課及考試安排
1 號及 3 號颱風信號 黃色 / 紅色暴雨警告	照常

8 號預警、8 號或以上颱風信號、極端情況及黑色暴雨警告	若八號預警 / 八號或以上颱風信號 / 極端情況 / 黑色暴雨警告生效時，請參照以下上課及考試安排：		
		警告情況	上課及考試安排
	星期一至日	早上 6:00 或之後生效或仍然懸掛	全日制課程、上午半日制課程及中午 12 時前舉行的考試取消
		上午 10:30 或之後生效或仍然懸掛	下午半日制課程及下午 2 時或以後舉行的考試取消
下午 4:00 或之後生效或仍然懸掛		夜間課程及考試取消	
8 號預警、8 號或以上颱風信號	上課或考試途中懸掛		課堂及考試會立即終止
黑色暴雨警告			繼續課堂或考試
附註	如上述警告於早上 6:00 或之後生效或仍然懸掛，達美路 / 大埔戶外訓練場的課堂將全日取消。		
補課及補考安排	學院將於四個工作天內，以電話短訊 / 電郵方式通知學員另定補課及補考日期。		

Class and Examination Arrangement During Bad Weather Conditions For Safety Card / Silver Card / Confined Space Courses and Other Safety Supervisory, Techniques, Management related Courses

Typhoon & Rainstorm Signals	Class & examination arrangement
Typhoon signal No. 1 & No. 3 Amber & Red Warning Signal	As normal

Pre-no.8 Special Announcement, No. 8 Typhoon Signal or above or Extreme Condition, or Black Rainstorm Signal	Please refer to the following arrangement when pre-no.8 special announcement, typhoon signal no.8 or above, or extreme condition or black rainstorm signal is in force:		
	Warning signal situation	Class and examination arrangement	
	Monday to Sunday	In force or hoisted at 6:00 a.m. or thereafter	Full-time courses & Morning classes, examinations to be commenced before noon will be cancelled
	Monday to Sunday	In force or hoisted at 10:30 a.m. or thereafter	Afternoon classes and examination to be commenced at 2 p.m. and thereafter will be cancelled
Monday to Sunday	In force or hoisted at 4:00 p.m. or thereafter	Evening classes and examinations will be cancelled	
Pre-no.8 Special Announcement & No. 8 Typhoon Signal	During classes and examinations		Classes & examinations will be suspended immediately
Black Rainstorm Signal	During classes and examinations		Classes & examinations will continue
Remarks	If the warning signal is in force or hoisted at 6:00 a.m. or thereafter, all classes / examinations at Tat Mei Road / Tai Po Training Ground will be cancelled.		
Arrangement for make-up classes / examinations	The campus will inform the concerned students about the rescheduling of classes / examinations by Short Message Service (SMS) / in writing within 4 working days.		